

## TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1  
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM511026

|   |  |                       |  |
|---|--|-----------------------|--|
| <b>SUBMISSION TYPE:</b>   | NEW ASSIGNMENT                                     |                       |  |
| <b>NATURE OF CONVEYANCE:</b>  | ASSIGNMENT OF THE ENTIRE INTEREST AND THE GOODWILL |                       |  |
| <b>CONVEYING PARTY DATA</b>   |  |                       |  |
| <b>Name</b>   | <b>Formerly</b>                                    | <b>Execution Date</b> | <b>Entity Type</b>                           |
| Bluecarsharing SAS  |  | 11/21/2018            | Société Par Actions Simplifiée (Sas): FRANCE |
| <b>RECEIVING PARTY DATA</b>   |  |                       |  |
| <b>Name:</b>  | BOLLORE  |                       |  |
| <b>Street Address:</b>  | Odet   |                       |  |
| <b>City:</b>  | 29500 ERGUE-GABERIC                                |                       |  |
| <b>State/Country:</b>   | FRANCE   |                       |  |
| <b>Entity Type:</b>   | Société Anonyme (Sa): FRANCE                       |                       |  |
| <b>PROPERTY NUMBERS Total: 2</b>  |  |                       |  |
| <b>Property Type</b>  | <b>Number</b>                                      | <b>Word Mark</b>      |  |
| <b>Registration Number:</b>   | 5370301  | BLUEINDY              |  |
| <b>Registration Number:</b>   | 5370302  | BLUEINDY              |  |
| <b>CORRESPONDENCE DATA</b>  |  |                       |  |
| <b>Fax Number:</b>  | 3126165700   |                       |  |
| <i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i> |  |                       |  |
| <b>Email:</b>   | assignments@leydig.com                             |                       |  |
| <b>Correspondent Name:</b>  | Michelle L. Zimmermann                             |                       |  |
| <b>Address Line 1:</b>  | Two Prudential Plaza, 180 N. Stetson Ave           |                       |  |
| <b>Address Line 2:</b>  | Suite 4900   |                       |  |
| <b>Address Line 4:</b>  | Chicago, ILLINOIS 60601                            |                       |  |
| <b>NAME OF SUBMITTER:</b>   | Michelle L. Zimmermann                             |                       |  |
| <b>SIGNATURE:</b>   | /Michelle L. Zimmermann/                           |                       |  |
| <b>DATE SIGNED:</b>   | 02/21/2019   |                       |  |
| <b>Total Attachments: 4</b>   |  |                       |  |
| source=CM09349-Trademarks Assignment Agreement#page1.tif  |  |                       |  |
| source=CM09349-Trademarks Assignment Agreement#page2.tif  |  |                       |  |
| source=CM09349-Trademarks Assignment Agreement#page3.tif  |  |                       |  |
| source=CM09349-Trademarks Assignment Agreement#page4.tif  |  |                       |  |

CH \$65.00 5370301

**ACTE DE CESSION DE MARQUES**  
**TRADEMARKS ASSIGNMENT AGREEMENT**

**ENTRE / BETWEEN :**

**BLUECARSHARING**

Société par Actions Simplifiée organisée et existant selon les lois de la France  
*A Limited Joint Stock Company organized and existing under the Laws of France*  
Immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Nanterre (France)  
Sous le n° 528 872 625

*Registered with the Trade and Companies Register of Nanterre (France)*  
*under No. 528 872 625*

Ayant son siège social à :  
*Having its head office at:*  
23 rue du Professeur Victor Pauchet  
92420 VAUCRESSON  
FRANCE

Représentée par / *represented by* M. Didier MARGINEDES  
En qualité de / *As* : President

Ci-après désignée par "**Le Cédant**"  
*Hereafter referred to as « The Assignor »*

**D'UNE PART**  
*ON THE ONE HAND*

**ET / AND :**

**BOLLORE**

Société anonyme  
*A Public Limited Company*  
Immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés de Quimper (France)  
Sous le n° 055 804 124

*Registered with the Trade and Companies Register of Quimper (France)*  
*under No. 055 804 124*

Ayant son siège social à :  
*Having its head office at :*  
Odet  
29500 ERGUE-GABERIC  
FRANCE

Représentée par / *represented by* M. Jean-François RENO  
En qualité de / *As* : Responsable Propriété Industrielle  
dûment habilité en vertu de la délégation de pouvoirs datée du 01/09/2017/ *duly*  
*authorized by virtue of the delegation of authority dated of 09/01/2017*

Ci-après désignée par "**Le Cessionnaire**"  
*Hereafter referred to as « The Assignee »*

**D'AUTRE PART**  
*ON THE OTHER HAND*

**IL A ÉTÉ DIT, FAIT ET CONVENU CE QUI SUIT :**  
**IT HAS BEEN SAID, DONE AND AGREED AS FOLLOWS :**

**Le Cédant est titulaire des Marques suivantes :**

- **Marque BLUEINDY déposée aux Etats-Unis d'Amérique le 7 mars 2014 sous le n° 86/214,553 et enregistrée le 2 Janvier 2018 sous le n° 5,370,301 pour désigner des produits et services des classes internationales 7, 9, 20, 35, 37, 38 et 39,**
- **Marque BLUEINDY (semi-figurative) déposée aux Etats-Unis d'Amérique le 11 mars 2014 sous le n° 86/218,114 et enregistrée le 2 janvier 2018 sous le n° 5,370,302 pour désigner des produits et services des classes internationales 7, 9, 20, 35, 37, 38 et 39.**

The Assignor is the owner of the following Trademarks:

- Trademark **BLUEINDY** filed in the United States of America on March 7, 2014 under No. 86/214,553 and registered on January 2, 2018 under No. 5,370,301 for designating goods and services in the International Classes 7, 9, 20, 35, 37, 38 and 39.
- Trademark **BLUEINDY (& Device)** filed in the United States of America on March 11, 2014 under No. 86/218,114 and registered on January 2, 2018 under No. 5,370,302 for designating goods and services in the International Classes 7, 9, 20, 35, 37, 38 and 39.

**Le Cédant déclare n'avoir aliéné aucun droit de propriété ni d'exploitation concernant ces Marques.**

The Assignor declares not to have assigned any right of ownership or any right of use concerning these Trademarks.

**PAR LES PRESENTES :**  
**BY THE PRESENT INSTRUMENT:**

Article 1

**Le Cédant cède et transfère par les présentes au Cessionnaire, qui l'accepte, ses entiers droits, titres et intérêts dans et sur les Marques précitées, y compris le fonds de commerce y associé et symbolisé par lesdites Marques.**

The Assignor hereby assigns and transfers unto the Assignee, which accepts, its entire rights, title and interest in and to the aforesaid Trademarks, including the goodwill pertaining thereto and symbolized by the said Trademarks.

Article 2

**Le Cessionnaire aura donc seul le droit d'utiliser et d'exploiter lesdites Marques comme bon lui semblera.**

The Assignee will therefore be the only one to be authorised to use the said Trademarks on its own free will.

Article 3

**Le Cédant ne garantit que l'existence matérielle des Marques cédées et la présente cession est donc conclue aux risques et périls du Cessionnaire qui reconnaît que remise lui a été faite de toutes les pièces relatives auxdites Marques.**

The Assignor only guarantees the material existence of the Trademarks assigned and this assignment is therefore concluded at the own risks of the Assignee which recognizes that it has obtained all the documents relating to the said Trademarks.

Article 4

**Le Cessionnaire aura le droit d'entreprendre, de reprendre ou de continuer à son nom, mais à ses frais, risques et profits, tant en demande qu'en défense, tous droits, instances, procédures ou actions relatifs aux Marques cédées, y compris le droit de poursuivre judiciairement toutes usurpations antérieures ou à venir. Le Cessionnaire pourra réclamer et recevoir à son profit exclusif tous les dommages et intérêts dus par des contrefacteurs des Marques en question pour des actes de contrefaçon commis avant ou après la présente cession.**

The Assignee will be entitled to undertake, resume or continue in its own name, but at its own expenses, risks and profits, as plaintiff or defendant, all rights, proceedings or actions concerning the Trademarks assigned, including the right to legally pursue any former or future usurpation. The Assignee will be entitled to claim and obtain for its exclusive benefit all damages owed by counterfeiters of said Trademarks for infringement actions committed before or after the present assignment.

Article 5

**La présente cession est faite moyennant la somme de 1 USD (1 Dollars US) payée au Cédant par le Cessionnaire et dont les présentes constituent bonne et valable quittance.**

The consideration for this assignment is the sum of 1 USD (1 US Dollars) now paid by the Assignee to the Assignor and the receipt and sufficiency of which is hereby acknowledged.

**LOI APPLICABLE – COMPETENCE JURIDICTIONNELLE**  
**APPLICABLE LAW – JURISDICTIONAL COMPETENCE**

**Le présent Acte est soumis à la Loi française et la compétence juridictionnelle est celle des Tribunaux de Paris en cas de litige concernant son exécution ou son interprétation.**

The present Deed is subject to the French Law and is within the competence of the Tribunals of Paris in case of litigation concerning its execution or its interpretation.

**POUVOIR**  
**POWER OF ATTORNEY**

**Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un exemplaire original ou d'une copie du présent Acte pour procéder à l'inscription de la cession auprès de l'Office américain des Brevets et des Marques (USPTO).**

All powers are given to the bearer of an original copy or a simple copy of the present Deed for recording the assignment with the United States Patent and Trademark Office (USPTO).

**COUTS**  
COSTS

**Les coûts engendrés par le présent Acte ainsi que par l'inscription de la cession auprès de l'Office américain des Brevets et des Marques (USPTO) seront supportés par le Cessionnaire.**

The costs incurred by the present deed as well as by the recordal of the assignment with the United States Patent and Trademark Office (USPTO) will be borne by the Assignee.

Fait à / Executed in: *Vancouver*

Le / On *21 novembre 2018*

Pour / For :  
**BLUECARSHARING**

Par / By :

(signature)



=====

Fait à / Executed in: *Puteaux*

Le / On *19 Novembre 2018*

Pour / For :  
**BOLLORE**

Par / By :

(signature)



(pas d'authentification et/ou de légalisation requise)  
(No authentication and/or legalization required)